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Protokół Nr 30/2020 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 9 czerwiec 2020 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca komisji 

2. Herrmann Cecylia - Zastępca Przewodniczącego komisji 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Czaplewska Karolina – młodszy referent ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Bezpieczeństwo przeciwpożarowe na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. Przegląd remiz 

strażackich OSP, na terenie gminy pod względem ich utrzymania, wyposażenia, funkcjonalności 

(komisja wyjazdowa). 

3. Przygotowanie planu pracy na II połowę 2020 roku. 

4. Zakończenie. 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Po stwierdzeniu quorum przewodnicząca komisji – Renata Gawrysiak o godzinie 13:00 otworzyła 

posiedzenie komisji, a następnie powitała członków komisji oraz pracownika Urzędu Gminy. 

Ad 2. Bezpieczeństwo przeciwpożarowe na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. Przegląd remiz 

strażackich OSP, na terenie gminy pod względem ich utrzymania, wyposażenia, funkcjonalności 

(komisja wyjazdowa). 

Przewodnicząca Komisji i członkowie po podpisaniu listy obecności wyruszyli na objazd wszystkich 

strażnic OSP z terenu naszej gminy. Radna Renata Gawrysiak poprosiła członków komisji o zachowanie 

środków ostrożności i założenie maseczek na twarz. 

Komisja dokonała przeglądu remiz strażackich OSP pod względem ich utrzymania, wyposażenia i 

funkcjonalności na terenie gminy Dąbrowa Biskupia: 

1. OSP Przybysław: czysto, schludnie, ale bardzo ciasno w budynku remizy, bardzo mało miejsca 

na przebieranie się w razie akcji gaśniczej, całą szerokość prawie zajmuje wóz strażacki, wóz 

dobrze wyposażony, po remoncie. 

2. OSP Radojewice: wóz strażacki z 1983 roku, psuje się i naprawy są wykonywane we własnym 

zakresie – zbiornik spawany, w remizie planowane szafki na ubrania do akcji gaśniczych, 
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strażacy, najbardziej ze wszystkiego stwierdzają zgodnie, że przydałby się nowy samochód 

strażacki, wieża do suszenia węży wymaga niezwłocznie naprawy.  

3. OSP Stanomin: zadbana, dobrze wyposażona remiza: dużo miejsca – luźno i przestronnie – 3 

pomieszczenia do korzystania przez strażaków, możliwość spotkań, zebrań, wóz strażacki w 

dobrym stanie, remonty strażacy wykonują we własnym zakresie, przed remizą gablota, w 

której znajduje się piękny, stary wóz strażacki  

4. OSP Wonorze: duża, obszerna remiza, ale bez kącika socjalnego – bez wody i toalety, bez 

ogrzewania, strażacy skarżą się, że po akcji gaśniczej nie ma gdzie obmyć rąk, dużo miejsca na 

zagospodarowanie kącika socjalnego, okna do wymiany, bo w samochodzie strażackim woda 

zamarza w okresie zimy, przydałby się bardzo także aparat tlenowy. Wóz nie posiada 

dopuszczenia do działań strażackich i w tej chwili strażacy nie są dysponowani do akcji. 

5. OSP Modliborzyce: należy do krajowego systemu ratowniczo – gaśniczego, posiadają dwa wozy 

strażackie: mały i duży. Duży wóz strażacki nie spełnia wymogów – co roku powinna być 

legalizacja. W tej chwili  drugi wóz nie jest dysponowany i nie mogą nim wyjeżdżać do akcji 

strażackiej. 

6. OSP Dąbrowa Biskupia: remiza mała, ciasna, brak wody, po akcji nie ma gdzie umyć rąk, chętnie 

dobudowali by sobie pomieszczenie socjalne, we własnym zakresie, brak aparatu ochrony dróg 

oddechowych nie można wejść podczas akcji do zadymionych pomieszczeń, ubrania koszarowe, 

bojowe – wystarczające. 

Wnioski: 

OSP Przybysław - określenie możliwości dobudowania pomieszczenia socjalnego, wymalowanie i 

wyrównanie posadzki w remizie, 

OSP Radojewice - naprawa wieży, na wysokości, na której staje się zniszczona przez rdzę, dziurawa, 

stanowi niebezpieczeństwo, bardzo wysokie rachunki za energię elektryczną do tej pory nie określono z 

jakich powodów (sprawa zgłaszana kilka razy przez p. Sołtys)  

OSP Stanomin - zrealizowanie obiecanego podświetlenia gabloty z zabytkowym wozem strażackim, 

OSP Wonorze – usunięcie przed remizą dwóch suchych brzóz i wierzby – do przycięcia lub usunięcia, 

strażacy twierdzą, że nie znajdują się drzewa w pasie drogowym, więc proszę się tym zająć i rozeznać 

sprawę,  

Prośba o zainstalowanie kamery, ponieważ młodzież psuje notorycznie rynny, śmieci, rozbija szkło itp. 

OSP Dąbrowa Biskupia - remont pomieszczeń, możliwość zakupu mundurów wyjściowych, ponieważ 

mają tylko cztery.  

Ad.3 Przygotowanie planu pracy na II połowę 2020 roku.  

Komisja opracowała plan pracy na II półrocze 2020 roku. 

Plan pracy w załączeniu do protokołu.  

Ad.5. Zakończenie 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak 

podziękowała wszystkim za uczestnictwo w komisji i zamknęła posiedzenie. 
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Dąbrowa Biskupia, dnia 9 czerwiec 2020 r. , godz. 16.15 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Karolina Czaplewska   Renata Gawrysiak 


